
 

MEDEZEGGENSCHAPSRAAD – Notulen
 

MR-vergadering 

Datum: 21 september 2023 

Tijd:   14.30 uur voorvergadering MR 

15.15-17.00 uur MR met schoolleiding  

Plaats: R013

 
Aanwezig: Jan Pouwels (voorzitter), Chris Smit (secretaris), Michiel Koekkoek, Sandra Natzijl, Liz 

Kruijer, Nynke Veenendaal, Reinoud Buijs (rector). 

 

Afmelding/afwezig: Sieto de Vries, Bas van der Spek 

 

1. Opening + vaststelling agenda 

a. De voorzitter opent de vergadering om 15:18. 

 

2. Notulen en actie-/besluitenlijst vorige vergadering (13 juni 2023) 

a. De actie-/besluitenlijst van de vorige vergadering is uitgevoerd. De pagina op de 

website over de schoolgids is alleen nog niet aangepast, die verwijst nog naar het oude 

schoolplan. De juiste bijlage zit er wel bij. De rector laat het z.s.m. aanpassen. 

b. Na de vorige vergadering, maar nog vóór de zomervakantie, heeft de MR unaniem 

ingestemd met de volgende stukken: de schoolgids 2023-2024, het vernieuwde 

schoolplan 2023-2027, het formatieplan 2023-2024 en het taakbeleid 2023-2024. 

c. De MR vraagt de rector of het nog mogelijk is om naar collega’s uitgebreider te 

communiceren over o.a. het leerlingenstatuut en het nieuwe toetsbeleid. De rector ligt 

toe dat dit bij een volgende teamvergadering besproken kan worden. 

d. De MR spreekt af dat we het thema de Gezonde School blijven monitoren en 

agenderen om de voortgang te blijven volgen. 

e. De MR-vergaderingen blijven op donderdagmiddag. Het streven wordt om de starttijd 

vervroegen. De MR gaat onderzoeken of dit mogelijk is in verband met de agenda’s van 

de oudergeleding. De communicatie hierover gaat per mail. 

f. De notulen van de vorige vergadering waren al eerder vastgesteld en verspreid via de 

bekende kanalen. 

 

3. Mededelingen 

a. De rector wil graag een punt aan de agenda toevoegen over de werkdrukmiddelen. In 

verband met de financiële administratie van deze middelen is het verzoek gekomen om 

de werkdrukmiddelen van 2022 door te zetten naar 2023. De PMR stemt in met deze 

wijziging, aangezien het hier slechts om een administratieve formaliteit gaat. 

 

4. Agendapunten 

a. Verkiezingen secretaris en voorzitter schooljaar 2023-2024 

De MR verkiest voor schooljaar 2023-2024 Chris Smit tot secretaris en Jan Pouwels tot 



 
voorzitter. 

 

b. MR reglementen 2023-2024 

De MR stemt unaniem in met zijn eigen reglementen voor schooljaar 2023-2024. 

 

c. Stand van zaken verhuizing: 

De MR en de rector zijn tevreden met de stand van zaken. Nog niet alles is perfect, 

maar de tijdelijke locatie functioneert voldoende om 1,5 jaar les in te kunnen geven. De 

MR en de rector geven complimenten voor de inzet van alle betrokkenen om het 

gebouw ‘lesklaar’ te maken. De verkeerssituaties rond de inrit van de school en de 

aanrijroutes zijn wel blijvende punten van aandacht. De rector houdt hierover contact 

met de betrokken wethouder en de gemeenteraad. 

 

d. Onderwijskundig beleid 2023-2024 (uitvoering schoolplan) 

We starten schooljaar 2023-2024 met de implementatie van het schoolplan.  
 

Om het team er samen aan te kunnen laten werken, komen er in ieder geval zes 

momenten waarop alle collega’s samenkomen om het over lesgeven te hebben. Dit zijn 

vier studiemiddagen en twee studiedagen: 2 november en 28 maart. 

Het accent tijdens deze bijeenkomsten zal liggen op leren en lesgeven en het 

sleutelwoord daarbij is herkenbaarheid. 
 

Uit het schoolplan vloeien logischerwijs verschillende afdelingsplannen voort. Hierin 

werken de afdelingsleiders voor hun afdeling uit wat de verschillende doelstellingen en 

plannen met de afdeling zijn. De nuances per afdeling kunnen verschillen, maar het 

schoolplan blijft leidend. Deze plannen moeten niet vanuit alleen de afdelingsleiders 

komen, maar gedragen en gemaakt worden door het hele team. Tijdens de jaarlijkse 

gesprekkencyclus zouden de collega’s vervolgens hun eigen doelstellingen kunnen 

koppelen en spiegelen aan het afdelingsplan. 

 

De MR benoemt hierbij wel dat er aandacht moet blijven voor een efficiënte structuur 

van de teamvergaderingen en de voortgangs-/doelstellingengesprekken. 

 

De MR en de rector spreken af om de implementatie van het schoolplan te blijven 

agenderen op de komende MR-vergaderingen om de voortgang te volgen. 

 

e. De Gezonde School 

De BSG wil steviger inzetten op het ontmoedigen van roken. Voor rokers is nu een plek 

gevonden buiten het schoolterrein, bij de zendmast op de parkeerplaats. Dit is een 

soort compromis, aangezien ze niet direct op het schoolterrein mogen, maar de BSG 

wil de leerlingen ook niet op de openbare weg hebben. De regelgeving omtrent roken 

onder de 18 is helder, echter blijkt het in de praktijk toch een grijs gebied en blijkt het 

lastig te handhaven dat leerlingen niet roken. Het is simpelweg al niet uitvoerbaar om 

constant surveillance te hebben. De locatie op parkeerplaats is niet ideaal omdat 

collega’s en leerlingen dan tussen de rokende leerlingen door moeten naar de 

parkeerplaats en dat wordt als onprettig ervaren. Verder zijn er al leerlingen gezien die 



 
tegen de geparkeerde auto’s aanleunen. In de pauzes is er dan ook steeds toezicht op 

de ‘rookplek’. 

 

Om het ontmoedigingsbeleid kracht bij te zetten is de rector voornemens ouders erbij te 

betrekken wanneer leerlingen onder de 18 blijken te roken. De MR vindt dat in beginsel 

een goed idee, maar de uitvoerbaarheid moet nog blijken. De verstokte rokers blijven 

dit misschien evengoed wel doen. Toch zijn is het aantal rokers op dit moment niet 

bijzonder hoog. 

 

Vanuit de school is er ook contact met de gemeente over het ontmoedigingsbeleid. 

 

Er komt over roken en vapen een lesprogramma met lesbrieven in de mentorles voor 

klas 1 en 2 om aandacht voor het onderwerp te houden. 

 

Wat betreft de Gezonde School heeft ook de kantine nog steeds de aandacht. De 

kantine biedt misschien niet uitsluitend gezonde keuzes aan, maar het gaat ook om het 

feit dat ze wel degelijk een gezond alternatief bieden en dat deze alternatieven ook een 

prominente plek in het assortiment hebben. 

 

f. Jaaragenda en te bespreken punten 2023-2024 

De voorzitter en de secretaris maken een globale jaarplanning met daarop de data van 

de MR-vergaderingen en de te behandelen onderwerpen en delen deze zo spoedig 

mogelijk met de rest van de MR. 

 

g. PTA’s en examenreglement 2023-2024 

De PTA’s zijn nog niet definitief en liggen nog ter controle bij o.a. de sectieleiders en de 

afdelingsleiders. Instemming door de MR volgt later per mail als de examensecretaris 

de laatste versies heeft doorgestuurd medio volgende week. 

 

5. Personeelsgeleding 

a. Vanuit de personeelsgeleding wordt er aandacht gevraagd voor hoe de werkgever 

omgaat met schade aan vervoersmiddelen van collega’s als die ontstaat tijdens werktijd 

op het schoolterrein. De rector licht toe dat er officieel geen dekking vanuit de SOVON 

voor dergelijke schadegevallen is en dat het dus op eigen risico is. Dit is erg vervelend 

voor collega’s die dit overkomt. De MR en de rector spreken over de mogelijkheden om 

het cameratoezicht van de tijdelijke locatie te verbeteren. De ‘oude’ BSG had een 

dekkend camerasysteem en dat lijken we nu te missen. 

 

6. Oudergeleding 

 

 

 

 

 

 

 



 
7. Leerlinggeleding 

a. De leerlinggeleding is opgevallen dat er nog prullenbakjes ontbreken op de dames-

wc’s. Dit was bekend bij de rector en ze zijn besteld en worden zo spoedig mogelijk 

opgehangen. 

b. In De Meeuw hangt er nog een poster van de vorige gebruikers van het gebouw op de 

toiletten over het gratis afhalen van menstruatieproducten. Naar aanleiding hiervan 

vroeg de leerlinggeleding wat de status hiervan op de BSG is: er is eerder over 

gesproken dat deze producten beschikbaar gemaakt zouden worden voor meisjes die 

dat nodig hebben. De rector licht toe dat de producten er zouden moeten zijn, maar dat 

het onduidelijk is waar deze precies opgehaald kunnen worden. Bovendien zou de 

communicatie hierover ook duidelijker kunnen, bijvoorbeeld op de meisjestoiletten zoals 

de oude posters in de Meeuw. 

c. De leerlinggeleding vraagt zich of het mogelijk is om voor leerlingen een EHBO-cursus 

te organiseren. De rector en de MR spreken af om dit idee warm te houden en bijv. de 

sectie biologie en/of LO te vragen om te kijken of hier iets mogelijk is. Een optie die 

genoemd wordt is om te onderzoeken of er tijdens het ‘Ander en ik-festival’ ruimte is 

voor een dergelijke activiteit. 

 

8. Rondvraag (voor de volgende vergadering) 

 

9. Sluiting vergadering om 16:34 uur. 


